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Tisztelt Elnök Asszony !

A Nemzeti Civil Alapprogramot érint ő maradványtartási kötelezettségrő l ?címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Lamperth Mónika szociális é s
munkaügyi miniszter asszonynak .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A Magyar Demokrata Fórum e parlamenti ciklus egyik legfontosabb feladatának az autonó m
civil társadalom megerősítését tartja . A civil szervezetek érdekeinek védelmében rendszeresen
szót emelek, ezért kívánok szólni most is . Az MDF szilárd elvi álláspontja szerint a politik a
úgy díjazhatja méltóképpen a rendszerváltás óta elért sikereket, és úgy mozdíthatja el ő az
autonóm civil társadalom meger ősödését, ha elősegíti egy olajozottabban működő pénzügyi
háttér kialakulását . Ezen kell dolgoznunk valamennyiünknek, az öt parlamenti pártnak, a z
érintett minisztériumoknak, a civil szervezeteknek .

A Nemzeti Civil Alapprogramot egy jó kezdeményezésnek tartjuk, ezért is szavaztuk meg a z
Országgyű lésben a róla szóló törvényt . A Nemzeti Civil Alapprogramhoz érvényesen pályázó
civil szervezetek működési támogatási igénye 70 milliárd forint, míg a lehetőség csupán a
felülről történt befagyasztás miatt 6,8 milliárd Ft . Es ne higgyük, hogy maradéktalanul
boldogok lehetnek azon szerencsések, akik részesülhetnek ebb ő l az összegbő l . A pályázatok
ugyanis, bár el őfinanszírozásúként hirdetettek, jellemz ő módon több hónapos késésse l
kerülnek kifizetésre már több éve a Minisztérium és a kezel ő szervek sorozatos hibájából, é s
ide tartozik még a több éve fennálló törvénytelen maradványképzési kötelezettség is .
Miniszter asszony minden ígérete ellenére ebben, az évben Nemzeti Civil Alapprogramot
terhelő maradványtartási kötelezettséget 900 millió forintban állapította meg . A
kezelőszervezeti feladatokat ellátó ESZA Kht . szerint az Nemzeti Civil Alapprogram 2007 .
évi támogatásaiból közel 2, 5 milliárd forint kerül ebben az évben átutalásra .

Kérem Miniszter asszonyt, adjon pontos tájékoztatást arról, hogy pontosan mekkora össze g
átutalása történik meg ebben az évben 2007 . december 31-ig, s mekkora lesz a maradvány
összege . Az elmúlt években, éves, kollégiumi lebontásban mennyi volt a pályázott, a
megnyert, a kifizetett összeg, maradványösszeg . Hányan pályáztak, nyertek kollégiumok
szerint? Hány olyan szerződés lesz, amelyet mindenki aláírt, de mégsem fizetnek ki az é v
végéig? Ha volt pénz az NCA kincstári számláján miért nem került sor a szerz ődés szerinti
fizetésre?

Várom megtisztelő válaszát .
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